
10 Diumenge, 22 de novembre de 1987 Coinarg.ues PUNT 
DIARI 

Jornades 
mèdiques, cada 
dijous, a 
l'Hospital de 
Calella 
CALELLA.— «Actualitzar i re
visar els coneixements tera
pèutics dels metges de cap
çalera» és un dels principals 
objectius que persegueixen 
les «ill Jornades mèdiques de 
l'Alt Maresme», que es cele
bren cada dijous a l'hospital 
comarcal Sant Jaume de Ca
lella. El congrés compta amb 
la participació de sis metges 
especialistes en patologies de 
diversa procedència. 

El tractament del dolor en 
el «malalt terminal a domicili» 
I la cura de les lumbàlgies, fo
ren els dos temes que es de
bateren dijous passat, en la 
tercera edició de les Jornades 
Mèdiques de l'Alt Maresme. 

La conferència anà a càrrec 
del doctor Juan José Galard, 
del Departament de Tracta
ment del dolor de l'Hospital 
Clínic de Barcelona, i del doc- , 
tor Alonso De Ros, del servei 
de Cirurgia Ortopèdica i Trau
matologia de l'hospital de 
Sant Llorenç de Viladecans. 

Els temes qüfe es tracten a 
les Jornades han estat esco
llits pels més de quaranta 
metges de capçalera que 
exerceixen a l'Alt Maresme. 
Segons l'hospital Sant Jau
me de Calella, «les jornades 
teneii l'objectiu d'actualitzar 
els coneixements dels met
ges dels 25 capçaleres, ser
veis d'urgència i ambulatoris 
dè la comarca, amb una clara 
projecció a la medicina primà
ria». 

Malgrat que són noves, tenen moltes defieiències 
—— ^ ^ ^ : . -

Veïns d'Arbúcies es queixen 
pel mal estat de les cases 

ARBÚCIES (De la nostra Redac
ció).— Els propietaris de les ca
ses del carrer «la Font del 
Ferro», d'Arbúcies, s'han -quei
xat a l'ajuntament de la localitat 
«per la mala construcció dels 
edificis, als quals manquen 
molts serveis». Els veïns assegu
ren que Cada vegada que plou, 
els entra aigua als Immobles i 
què «és impossible viure-hi». 
«Nosaltres tan sols hem venut 
els terrenys, provinents d'urí sòl 
d'aprofitament mitjà, i no tenim 
res a veure amb la construcció», 
afirma l'Ajuntament. 

El projecte de les cases ha es
tat obra de la Generalitat, a tra
vés d'Incasol, i Edigsa és qui les 
ha venut. Les cases són de pro
tecció oficial i han costat 
4.200.000 pessetes cadascu
na. Des de fa dos mesos, quan 
els veïns s'hi van instal·lar, 
aquests es queixen de la manca 
d'enllumenat i d'altres deficièn
cies. «IMò hi ha instal.lació per a 
televisió, els lavabos estan sen
se aigua, ejs radiadors, mal pin
tats, i hi ha moltes esquerdes», 
asseguren els propietaris. «Si 
haguéssim d'enumerar totes les 
deficiències, en podríem escriure 
un llibre», afirmen. 

Segons els veïns, el problema 
més greu es produeix quan plou. 
«L'aigua que baixa pel turó del 
costat de les cases, ens entra a 
dins, el garatge ens queda inun
dat, i no hi ha desguassos. A 
més, s'esllavissa la terra dels pa
tis». Les cases, les començà a 
cósntruir l'emoresa SICUP a fi-
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Els propietaris de les cases de «La Font del Ferro» diuen que, quan plou, se'ls 
inunden els baÍ5^os i el garatge. Foto: Oriol Ferran. 

nàis del 1983, però en quebrar 
l'emprgsa la Generalitat les adju
dicà a «Construccions Rovira», 
de Sabadell. ~ 

Jordi A^orín, segon de la llista 
de CiU i arquitecte de professió, 
assegura que «en Benet Cerve
ra, l'arquitecte municipal, es 
creu Leonardo da Vinci, i en Jau
me Soler, l'alcalde, en Lorenzo 
de Mèdici, salvant les distàncies 

''en el temps. Tot això, amb 
l'agreujarit que Lorenzo dè Mèdi
ci jugava amb els seus diners, i 
en Jaume Soler, amb els del po
ble». L'ajuntament assegura que 
l'empresa s'ha compromès a 
arreglar tots els desperfectes. 

«Els problemes més grossos ja 
s'han solucionat; els que queden 
es faran a poc a poc. Tot i això, 
reconeixem la bona voluntat 
d'Incasol i d'Edigsa per solu
cionar-ho», diu Jaume Soler, al
calde d'Arbúcies. 

Per a Jaume Soler, «els des
perfectes no són tan greus com 
algun professional indigne, apro
fitant el seu càrrec públic, vol 
demostrar». La setmana vinent, 
el responsable d'Edigsa a Girona 
mantindrà una reunió amb l'em
presa constructora, per tal 
d'arribar, a una solució definitiva 
del tema. 

Qüestionen el 
contracte d'un 
professor de 
Caldes 
CALDES DE MALAVELLA.-
L'equip de l'oposició a l'Ajun
tament de Caldes de Malave
lla, a través d'una pregunta 
formulada peL regidor Albert 
Vila a l'alcalde de là localitat. 
Lluís Comalada, qüestiona el 
contracte laboral que es man
té amb un professor d'educa
ció física del Col·legi Públic. 
Albert Vila assegura que, 
com que aquest fou contrac
tat per l'Ajuntament, disposa 
de la dotació pressupostària 
per pagar-lo. Igualment, però, 
segons s'informa en la carta 
tramesa a l'Ajuntament, 
«l'Associació de Pares del 
Col·legi, per la seva part, re
capta entre els pares dels 
alumnes una quantitat men
sual que, regularment, entre-
ga a l'Ajuntament com a aju^ 
da». 

Nova marquesina 
a la parada de 
les Preses 
LES PRESES.- La Direcció 
General de Transports de la 
Generalitat ha instal·lat, a pe
tició de l'ajuntament de les 
Preses, una marquesina a la 
parada d'autobusos de la po
blació, molt utilitzada per 
alumnes i treballadors que 
s'han de desplaçar diària-
ments a Olot. L'ajuntament 
ha demanat a la Direcció Ge
neral de Transports' que el 
mateix .que s'ha fet en aques
ta parada d'autobusos es faci 
a la que hi ha al barri de Bosc 
de Tosca. 

RÀDIO POPULAR DE FIGUERES 

Aquesta és la nostra opció esportiva per 
aquest cap de setmana 

Diumenge 22, a les 12 del matí 

BÀSQUET 1^ Divisió Femenina 

CAIXA VALÈNCIA - VALVI ADEPAF 

Locució: Jordi Ariza 

Diumenge a les 5 de la tarda 

FUTBOL 2^ Divisió A 

U.E. FIGUERES - D. LA CORUNA 

Locució: Carles Duran 

La millor oferta esportiva al 89.4 de la F.M. 

RÀDIO POPULAR DE FIGUERES 
0 PERFORACIONS 

URGELL^sL 
Sr. JUST SERRAINAT 

S. Joan Bosco, 92 - Telf. 213303 
' PONrMAJOR - GIRONA 

Punt, El, 1987-11-22, p. 10.
Servei de Gestió Documental, Arxius i Publicacions de l’Ajuntament de Girona (www.girona.cat/sgdap)


